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Aanwezig: Jean-Marie Houben, Kristin Huybrechts, Peter Verstuyft, Gerda Renap, Barry 
Kierkaard, Rita Van Gansen, Raoul Bertrand, Kris Pilate, Rita Gubbi, Gerd Verstuyft, Paul 
Vandenbossche, Jef Croes, Annette Belmans, Jeroen (50.37) Nele Steyaert, Herman Dister, 
Ria Anthonissen, Lieven Van den Eeden, Kris Weckhuysen, Denise Bernaerts, Francine Geens, 
Lieve Tireliren, Rik De Vleesschauwer, Patrice Warzecha, Roger Laermans, François Van 
Genechten, Ivo Sauviller. 
Verontschuldigd: Karin Scheers, Mai De Boeck, Walter Vermeylen, Luc Van Looveren, Mia 
Kuyken, Ann Bekwee, zuster Edmonda, zuster Hedwig, Marieke Claessens. 
 
 
De vergadering start met een bezinning door Jean-Marie, diaken. 
 
Korte kennismaking met Barry Kierkaard. Hij wordt vanaf 1 januari de nieuwe predikant van 
de protestantse gemeente van de Bexstraat (Antwerpen). Als dusdanig is hij de opvolger van 
Johan Visscher. Barry is net vader geworden en loopt op dit ogenblik stage aan de haven, het 
Protestants Sociaal Centrum, enz. Samenwerking tussen onze parochie en zijn gemeente is 
best mogelijk in de toekomst. 
 
Het “hart” van de katholieke basisschool. Peter De Graeve. 
 
Peter was jarenlang leerkracht in het Hinkelpad en tevens verantwoordelijk voor het 
schoolpastoraat. Nu, met pensioen, is hij hier nog steeds mee bezig. Hij is ook geëngageerd 
in de parochie H. Drievuldigheid. 
Net zoals onze samenleving is de basisschool de laatste 30 jaren sterk veranderd. Het oude 
vertrouwde beeld is verdwenen, samen met de sterke sociale invloed van de kerk. Onze 
samenleving is sterk divers geworden, geïndividualiseerd en ontkerkelijkt. De kennis van of 
ervaring met ons christelijke geloof is bij de kinderen vaak afwezig, en dit niet enkel bij de 
allochtonen.  
Het katholiek onderwijs heeft een visietekst uitgeschreven “de katholieke dialoogschool”.  
Katholiek: met de Bijbel en de christelijke waarden als basis, (K) 
Dialoog: met respect voor andere religies en opvattingen, (D) 
School: de eerste opdracht is ‘kennisoverdracht’. (S) 
De KDS wil kleur bekennen door dialoog te stimuleren tussen kinderen en leerkrachten, dit 
in tegenstelling met ‘kleurarme scholen’ waar deze onderwerpen niet aan bod kunnen 
(mogen) komen. 
Het “Emmausverhaal’ is hiervoor een bruikbare illustratie. 
De steeds veranderende samenleving is een blijvende uitdaging voor de katholieke 
dialoogschool. 
   
Scouts en Gidsen – 50-37. 
Nele Steyaert en Jeroen Pira zijn samen de groepsleiding van de 50-37. In het kort vertelt 
Nele over de huidige groep: meer dan 100 leden en slechts een ploeg van 15 



leidinggevenden.  
Vorig jaar was de groep genoodzaakt een nieuwe tent te kopen: kostprijs € 3000. 
Zij vragen financiële steun van de parochie, naast de Feniks en de ouders via allerlei 
activiteiten (BBQ, pannenkoeken, spaghetti, enz). 
 
De Hoekse Heisa Feesten 2018 (HHF) resultaat. (een document wordt rondgedeeld) 
 
Met een totaal van € 7340 lag het financieel resultaat 2018 hoger dan vorig jaar, hoewel het 
totaal deelnemers iets lager lag. Maar we houden vol en gaan volgend jaar naar de 39ste 
HHF. De data liggen reeds vast: 4 – 5 - en 6 oktober 2019. 
De gelden worden aldus verdeeld: 
€ 2500 voor het PeeceeKaffee, 
€ 2500 voor de Vincentiusvereniging, 
€ 1000 voor de Scouts en Gidsen,  
€ 1000 voor de parochiewerking. 
 
PT aan het woord 
 

- Dit jaar zijn er 12 kandidaat-vormelingen. Het vormsel vindt plaats op zaterdag 8 juni 
2019 in onze kerk. 

- Adventsactie voor de Vincentiusvereniging (droge goederen in de kerk) en voor 
Welzijnszorg (soep op de stoep vrijdag 14 dec. aan het PeeCEE en collecte in de kapel 
en de kerk op zaterdag 15 dec. en zondag 16 dec.) 

- Nieuwjaarsreceptie op de 2de zondag van januari. 
 

- VRAAG: is er belangstelling voor een parochiereis in 2019 (vermoedelijk sept.okt.) 
We gaan richting Tongerlo, met bezoek aan het Laatste Avondmaal van Da Vinci, de 
abdij en een broodmaaltijd in Torenhof. 
Omdat de organisatie van zo’n reis veel voorbereiding vraagt wil het PT graag op 
voorhand weten of er voldoende interesse is. 
 

Kerkraad aan het woord.  
 
De kersverse voorzitter van de kerkraad stelt drie punten voor: 

- De nieuwe samenstelling van de kerkraad (zal ook verschijnen in het parochieblad), 
- Over het kerkgebouwproject valt niet veel te vertellen, maar het vordert wel, 
- Er wordt onderzocht of de kruisweg kan gereproduceerd worden op aluminium.  

 
Ria Anthonissen vraagt sterke mannen of vrouwen om op 19 december om 9u in de kerk 
kerstbomen te plaatsen. 
 
In voetnota meldt Peter dat een sorteerstraat zou geplaatst worden voor de ingang van de 
kerk. Helemaal niet leuk ! 
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